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Zápis z ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Kašperské Hory, 
22. listopadu 2018 od 17 hodin v Horském klubu. 

 
 

 

Jednání ZM bylo zahájeno v 17 hodin. 

Přítomni: Ing. Alena Balounová, Bártík Jiří, Bohuslava Bernardová, Jindřich Ešner, Bc. Lena Yvona 
Geryková, Mgr. Jaroslav Havel, Jaroslav Chlada, Jiří Jirman, Michaela Kalčíková, Ing. Ondřej Koubek, Petr 
Málek, Ing. Miroslav Mäntl, Radek Mäntl, Mgr. Zdeněk Svoboda 
Omluveni: ----- 
 
Dále přítomni: Ing. Andrea Staňková  
zapisovatel: Lenka Doubková 
pořízení audiozáznamu: ANO 
 
 
 
Program: 

1) zahájení  

2) složení slibu členů nového zastupitelstva města, schválení ověřovatelů, určení zapisovatele, 

schválení programu jednání 

 2a) složení slibu 

 2b) schválení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a určení zapisovatele  

 2c) schválení programu jednání ustavujícího zastupitelstva města 

3)  rozhodnutí o výkonu funkcí uvolněných a neuvolněných zastupitelů, určení počtu místostarostů,            

určení způsobu volby starosty a místostarosty/ů a členů rady 

3) volba starosty, místostarosty a členů rady města 

4) zřízení finančního a kontrolního výboru  

 zřízení osadního výboru 

5) rozhodnutí o užívání závěsného odznaku při svatebních obřadech  

6) odměňování neuvolněných zastupitelů, členů komisí, výborů, oddávajících 

7) diskuse, závěr. 

 

 

 

 

 

 

 



2 

 

1) Zahájení jednání 

Tajemník přivítal všechny přítomné na ustavujícím zasedání Zastupitelstva města Kašperské Hory. 
Seznámil je s výsledky voleb a oznámil, že do Zastupitelstva města Kašperské Hory byli ve volbách do 
obecních zastupitelstev ve dnech 5. a 6. října 2018 pro nadcházející funkční období 2018 – 2022 
zavoleni: 
 

Ing. Alena Balounová  
Jiří Bártík  
Bohuslava Bernardová 
Jindřich Ešner 
Bc. Lena Yvona Geryková 
Mgr. Jaroslav Havel 
Jaroslav Chlada 
Jiří Jirman 
Michaela Kalčíková  
Ing. Ondřej Koubek 
Petr Málek 
Ing. Miroslav Mäntl 
Radek Mäntl 
Ing. Hana Naušová 
Mgr. Zdeněk Svoboda 
 

Tajemník konstatoval, že volba všech členů zastupitelstva města je platná a Osvědčení o 
zvolení zastupitelem, vydané registračním úřadem Kašperské Hory, obdrželo všech 15 členů 
Zastupitelstva města Kašperské Hory v souladu s platnými volebními výsledky a protokolem 
o výsledku voleb. 
 
Poté předal tajemník závěsný odznak a slovo nejstaršímu členovi zastupitelstva města, 
Jaroslavu Chladovi. 
 
 
2a) Složení slibu zastupitelů 
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomné členy zastupitelstva ke 
složení slibu.  
 
Před složením slibu předsedající upozornil přítomné členy zastupitelstva, že odmítnutí složit 
slib, nebo složení slibu s výhradou, má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 
Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 
 
Požádal zastupitele, aby slib vyslechli vstoje, poté předstoupili před předsedajícího, pronesli 
slovo „slibuji“ a slib stvrdili podpisem na připravenou listinu. 
 
 
Předsedající zastupitelstva přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích: 
 
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v zájmu města, a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“  
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Jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva, aby k němu přistoupili, složení slibu provedli 
pronesením slova „slibuji“ a stvrdili jej podpisem na připraveném archu (Příloha č. 2 – slib a 
podpis slibu zastupitele). 
 
Po přečtení všech 14 zastupitelů předal Jaroslav Chlada závěsný znak Petru Málkovi, složil slib 
do jeho rukou a podepsal listinu.  
 
 
2b) schválení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a určení zapisovatele  

Jaroslav Chlada určuje zapisovatelkou jednání paní Lenku Doubkovou a navrhuje ke schválení 
ověřovatele zápisu z ustavujícího jednání Ing. Alenu Balounovou a Radka Mäntla. 
 
Návrh usnesení: 
Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo města schvaluje jako ověřovatele zápisu z ustavujícího jednání Zastupitelstva 
města Kašperské Hory Ing. Alenu Balounovou a Radka Mäntla. 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 
 
 

2c) Schválení programu ustavujícího jednání ZM  
Jaroslav Chlada podal návrh na usnesení ke schválení programu s tím, že ustavující jednání 
zastupitelstva se nadále řídí navrženým programem: 
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Program: 

1) zahájení  

2) složení slibu členů nového zastupitelstva města, schválení ověřovatelů, určení zapisovatele, schválení 

programu jednání 

 2a) složení slibu 

 2b) schválení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a určení zapisovatele  

 2c) schválení programu jednání ustavujícího zastupitelstva města 

 

3) rozhodnutí o výkonu funkcí uvolněných a neuvolněných zastupitelů, určení počtu místostarostů, 

určení způsobu volby starosty a místostarosty/ů a členů rady 

4) volba starosty, místostarosty a členů rady města 

5) zřízení finančního a kontrolního výboru  

 zřízení osadního výboru 

6) rozhodnutí o užívání závěsného odznaku při svatebních obřadech  

7) odměňování neuvolněných zastupitelů, členů komisí, výborů, oddávajících 

8) diskuse, závěr. 

 

Návrh usnesení 
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo města schvaluje program jednání ustavujícího zasedání Zastupitelstva města 
Kašperské Hory 22. listopadu 2018 v navrženém znění. 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
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ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 

 
 
3) Rozhodnutí o výkonu funkcí uvolněných a neuvolněných zastupitelů, určení počtu 
místostarostů, určení způsobu volby starosty, místostarostů a členů rady 
 
Předsedající přednesl návrh na výkon uvolněných a neuvolněných funkcí: 
 
Starosta města bude vykonávat svou funkci jako uvolněný zastupitel, jeden místostarosta a 3 
členové rady města budou ve funkcích pracovat jako neuvolnění zastupitelé. 
 
Návrh na usnesení  
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo města určuje funkci starosty města jako výkon funkce uvolněného zastupitele a 
výkon funkce jednoho místostarosty a tří členů rady města jako funkce neuvolněných 
zastupitelů. Rada města má 5 členů. 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 

 
4) Volba starosty, místostarosty a členů rady města 

a) určení volby  - veřejná, tajná 
b) určení počtu místostarostů 
c) určení způsobu volby starosty a místostarosty/ů 
d) volba starosty 
e) volba místostarosty/ů 
f) volba členů rady města 
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4a) Způsob volby 
 
Volba starosty, místostarosty/ů a členů rady města bude provedena veřejnou volbou.  
 
Návrh usnesení  
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo města schvaluje provedení volby starosty, místostarosty/ů a tří členů rady 
města pro nadcházející funkční období veřejným hlasováním. 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 

 
 
4b) Určení počtu místostarostů 
 
Zastupitelstvo města bude volit jednoho místostarostu, který bude funkci vykonávat jako 
neuvolněný zastupitel.  
 
Návrh usnesení  
Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo města schvaluje provedení volby jednoho místostarosty pro nadcházející 
funkční období, neuvolněného pro výkon funkce. 
 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   
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5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 

 
 
4c) určení způsobu volby starosty a místostarosty/ů 
Zvolení starosty a místostarosty bude provedeno veřejnou volbou. 
 
 
4d) volba starosty 
 
Předsedající vyzval jednotlivé strany, aby nominovaly své kandidáty, bude hlasováno pro 
každého z nich jednotlivě: 
 

 Nezávislí – SNK   nominace: Bohuslava Bernardová 
                                                                               kandidát souhlasí s nominováním 

 
 

 
 SNK Pohoda    nominace: Petr Málek 

                                                                              kandidát souhlasí s nominováním 
 

 
 

 SNK Nové Kašperské Hory                 nominace: Bohuslava Bernardová 
                                                                                kandidát souhlasí s nominováním 
 
 

 KAŠPERKY PRO ŽIVOT  nominace: Petr Málek                                       
                                                                              kandidát souhlasí s nominováním 
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              hlasování pro kandidáta – Petr Málek 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.  X  

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava  X  

4 Ešner Jindřich  X  

5 Bc. Geryková Lena Yvona  X  

6 Mgr. Havel Jaroslav  X  

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav    

13 Mäntl Radek  X  

14 Ing. Naušová Hana    

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  7 6 2 

PRO: 7 
PROTI: 6 (Balounová, Bernardová, Ešner, Geryková, Mäntl Radek, Havel) 
ZDRŽEL SE: 2 (Naušová, Mäntl Miroslav) 
Návrh NEBYL přijat. 

 
hlasování pro kandidátku – Bohuslava Bernardová 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří  X  

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej  X  

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 7 0 

PRO: 8 
PROTI: 7 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat.  
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Návrh usnesení 
Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo města Kašperské Hory zvolilo starostou města na funkční období 2018 – 2022 
Bohuslavu Bernardovou. 
 
 

J. Chlada konstatuje, že:  
 
Funkci uvolněného starosty města bude po nadcházející funkční období vykonávat Bohuslava 
Bernardová, zvolená 8 hlasy.  
 
Jaroslav Chlada předal závěsný odznak a slovo nové starostce města, která dále řídí jednání 
zastupitelstva. 
 
Jaroslav Chlada:  
Já bych ještě řekl rád pár slov, než budeme pokračovat dál.  
Vážení občané, chtěl bych poděkovat všem těm, kteří byli u voleb. Smutné je, že mladá a 
střední generace k volbám nechodí. Ale jak se říká, každý svého štěstí strůjce. V komunální 
politice jsem od roku 2002. Byl jsem třikrát v radě, dvakrát jsem byl místostarostou, takže můžu 
bilancovat. Můžu Vám říct, že poslední čtyři roky to byla kvalitní práce na radě. Chtěl bych tady 
veřejně poděkovat všem radním, kteří se se mnou podíleli na chodu města tyto čtyři roky. A 
pak tady máme bývalého starostu města, Petra Málka. Když přišel do funkce, byl tu progres, 
vize a systém. Bylo to nastavený dobře. Neklaplo to dál, ale občanům jsme jasně řekli, co město 
obyvatelům sponzoruje. Je to tělocvična, teplo, centrální vytápění, voda, kanalizace a odpady. 
Chtěl bych bývalému starostovi poděkovat za práci za poslední čtyři roky.  
 
Nyní předávám slovo paní starostce. 
 
 
4e) Volba místostarosty 
Zvolení jednoho neuvolněného místostarosty města bude provedeno veřejnou volbou, 
starostka města vyzvala jednotlivé strany (lídry), aby nominovaly své kandidáty. 
 
 

 Nezávislí – SNK   nominace: Ing. Miroslav Mäntl 
                                                                               kandidát souhlasí s nominováním 

 
 

 
 SNK Pohoda    nominace: Jaroslav Chlada 

                                                                              kandidát souhlasí s nominováním 
 

 
 

 SNK Nové Kašperské Hory                 nominace: Ing. Miroslav Mäntl 
                                                                                kandidát souhlasí s nominováním 
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 KAŠPERKY PRO ŽIVOT  nominace: Jaroslav Chlada                                      
                                                                              kandidát souhlasí s nominováním 
 
 
hlasování pro kandidáta – Jaroslav Chlada 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.  X  

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava  X  

4 Ešner Jindřich  X  

5 Bc. Geryková Lena Yvona  X  

6 Mgr. Havel Jaroslav  X  

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav   X 

13 Mäntl Radek   X 

14 Ing. Naušová Hana  X  

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  7 6 2 

PRO: 7 
PROTI: 6 (Balounová, Bernardová, Ešner, Geryková, Havel, Naušová) 
ZDRŽEL SE: 2 (Mäntl R., Mäntl M.) 
Návrh NEBYL přijat.  
 

hlasování pro kandidáta – Ing. Miroslav Mäntl 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav   X 

8 Jirman Jiří   X 

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej   X 

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 4 3 
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PRO: 8 
PROTI: 4 (Bártík, Kalčíková, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 3 (Jirman, Chlada, Koubek) 
Návrh BYL přijat.  
 

 
Návrh na usnesení  
Usnesení č. 7  
Zastupitelstvo města Kašperské Hory zvolilo neuvolněným místostarostou města na funkční období 
2018-2022 Ing. Miroslava Mäntla. 
 

 

Starostka města konstatuje, že:  
 
Funkci neuvolněného místostarosty města Kašperské Hory bude po nadcházející funkční 
období vykonávat Ing. Miroslav Mäntl, zvolený 8 hlasy.  
 
 
f) volba členů rady města 
Volba tří neuvolněných členů rady opět probíhala veřejným hlasováním. Starostka města 
vyzvala jednotlivé strany (lídry) k nominaci kandidátů.  
 
 
 

 Nezávislí – SNK   nominace:  Ing. Hana Naušová 
Ing. Alena Balounová 
Mgr. Jaroslav Havel 

                                                                               kandidáti souhlasí s nominováním 
 

 
 SNK Pohoda    nominace:  Jiří Jirman 

Ing. Ondřej Koubek  
Mgr. Zdeněk Svoboda 

                                                                              kandidáti souhlasí s nominováním 
 
 

 SNK Nové Kašperské Hory                 nominace:  Ing. Hana Naušová 
Ing. Alena Balouová  
Mgr. Jaroslav Havel 

                                                                                kandidáti souhlasí s nominováním 
 
 

 KAŠPERKY PRO ŽIVOT  nominace:  Jiří Jirman  
Ing. Ondřej Koubek  
Mgr. Zdeněk Svoboda 

                                                                 kandidáti souhlasí s nominováním 
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hlasování pro kandidáta – Jirman Jiří 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.   X 

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava   X 

4 Ešner Jindřich   X 

5 Bc. Geryková Lena Yvona   X 

6 Mgr. Havel Jaroslav   X 

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří   X 

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav   X 

13 Mäntl Radek   X 

14 Ing. Naušová Hana   X 

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  6 0 9 

PRO: 6 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 9 (Balounová, Bernardová, Ešner, Geryková, Havel, Jirman, Mäntl M., Mäntl R., 
Naušová) 
Návrh NEBYL přijat. 

 
hlasování pro kandidáta – Ing. Ondřej Koubek 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.  X  

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava  X  

4 Ešner Jindřich   X 

5 Bc. Geryková Lena Yvona   X 

6 Mgr. Havel Jaroslav   X 

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav   X 

13 Mäntl Radek   X 

14 Ing. Naušová Hana   X 

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  7 2 6 

PRO: 7 
PROTI: 2 (Balounová, Bernardová) 
ZDRŽEL SE: 6 (Ešner, Geryková, Havel, Mäntl M., Mäntl R., Naušová) 
Návrh NEBYL přijat. 
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hlasování pro kandidáta – Mgr. Zdeněk Svoboda 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.  X  

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava   X 

4 Ešner Jindřich  X  

5 Bc. Geryková Lena Yvona   X 

6 Mgr. Havel Jaroslav   X 

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav   X 

13 Mäntl Radek   X 

14 Ing. Naušová Hana   X 

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  7 2 6 

PRO: 7 
PROTI: 2 (Balounová, Ešner) 
ZDRŽEL SE: 6 (Bernardová, Geryková, Havel, Mäntl M., Mäntl R., Naušová) 
Návrh NEBYL přijat. 
 
 

 
hlasování pro kandidáta – Ing. hana Naušová 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří   X 

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej   X 

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 5 2 

PRO: 8 
PROTI: 5 (Bártík, Chlada, Kalčíková, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 2 (Jirman, Koubek) 
Návrh BYL přijat. 
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hlasování pro kandidáta – Ing. Alena Balounová 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří  X  

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej  X  

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 7 0 

PRO: 8 
PROTI: 7 (Bártík, Chlada, Jirman, Kalčíková, Koubek, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 
 

hlasování pro kandidáta – Mgr. Jaroslav Havel 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří   X 

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej  X  

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 6 1 

PRO: 8 
PROTI: 6 (Bártík, Chlada, Kalčíková, Koubek, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 1 (Jirman) 
Návrh BYL přijat. 
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Návrh usnesení 
Usnesení č. 8 
Zastupitelstvo města Kašperské Hory zvolilo členem rady města na funkční období 2018 – 2022  
Ing. Hanu Naušovou (PRO: 8, PROTI: 5 (Bártík, Chlada, Kalčíková, Málek, Svoboda) ZDRŽEL SE: 2 
(Jirman, Koubek) Návrh BYL přijat.) 
Ing. Alenu Balounovou (PRO: 8, PROTI: 7 (Bártík, Chlada, Jirman, Kalčíková, Koubek, Málek, Svoboda), 
ZDRŽEL SE: 0, Návrh BYL přijat.) 
Mgr. Jaroslava Havla (PRO: 8, PROTI: 6 (Bártík, Chlada, Kalčíková, Koubek, Málek, Svoboda), ZDRŽEL 
SE: 1 (Jirman), Návrh BYL přijat) 
 

Starostka města konstatuje, že:  
 
Rada města Kašperské Hory bude v období 2018-2022 pracovat v počtu pěti členů. Za 
neuvolněné členy rady města byli zvoleni:   
 
Ing. Hana Naušová, zvolená 8 hlasy 
Ing. Alena Balounová, zvolená 8 hlasy 
Mgr. Jaroslav Havel, zvolený 8 hlasy 
 
 
5) Zřízení výborů zastupitelstva města 
 
V souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) a § 117 odst. 2 zákona 128/2000 Sb. o obcích, 
v platném znění, o zřízení kontrolního a finančního výboru zastupitelstvo města vždy zřizuje 
finanční a kontrolní výbor.  
 
Předsedou finančního a kontrolního výboru musí být podle téhož zákona, § 117, vždy člen 
zastupitelstva obce. 
 
Nejprve bylo hlasováno o návrhu usnesení o zřízení výborů: 
Návrh usnesení: 
Usnesení č. 9 
Zastupitelstvo města zřizuje v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) a § 117 odst. 2 
zákona 128/2000 Sb. o obcích, finanční a kontrolní výbor, a stanovuje počet členů výborů, 
které budou v období 2018-2022 pracovat, na tři. 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   
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13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 
 

5a) Volba předsedů výborů 
Starostka města vyzvala jednotlivé strany, aby předložily nominace na předsedu Finančního a 
Kontrolního výboru.  
 
I. Předseda FINANČNÍHO VÝBORU: 
 

 Nezávislí – SNK   nominace: Bc. Lena Yvona Geryková                                                                                
      kandidát souhlasí s nominováním 
 

 
 SNK Pohoda    nominace: -------------                                                                               

 
 

 SNK Nové Kašperské Hory                nominace: Bc. Lena Yvona Geryková  
       kandidát souhlasí s nominováním 
 

 KAŠPERKY PRO ŽIVOT  nominace: Petr Málek  
      kandidát souhlasí s nominováním 
 

 
hlasování pro kandidáta – Petr Málek 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.   X 

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava   X 

4 Ešner Jindřich   X 

5 Bc. Geryková Lena Yvona   X 

6 Mgr. Havel Jaroslav   X 

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav   X 

13 Mäntl Radek   X 

14 Ing. Naušová Hana   X 

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  7 0 8 
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PRO: 7 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 8 
Návrh NEBYL přijat. 
 

hlasování pro kandidáta – Bc. Lena Yvona Geryková 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří  X  

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej   X 

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 6 1 

PRO: 8 
PROTI: 6 (Bártík, Chlada, Jirman, Kalčíková, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 1 (Koubek) 
Návrh BYL přijat. 
 
 
Návrh na usnesení  
Usnesení č. 10  
Zastupitelstvo města Kašperské Hory zvolilo členem a předsedou Finančního výboru zastupitelstva 
města na funkční období 2018-2022 Bc. Lenu Yvonu Gerykovou. 
 
Starostka města konstatuje, že:  
členem a předsedou Finančního výboru byla pro následující funkční období zastupitelstva města 2018 
-2022 zvolena 8 hlasy Bc. Lena Yvona Geryková.  

 
 
II. Předseda KONTROLNÍHO VÝBORU 

- nominace na předsedu Kontrolního výboru  
 

 Nezávislí – SNK   nominace: Jindřich Ešner                                                                                 
      kandidát souhlasí s nominováním 

 
 SNK Pohoda    nominace: ----------------                                                                               

 
 SNK Nové Kašperské Hory                 nominace: Jindřich Ešner 

                                                                                kandidát souhlasí s nominováním 
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 KAŠPERKY PRO ŽIVOT  nominace: Ing. Ondřej Koubek 

                                                                 kandidát souhlasí s nominováním 
 
hlasování pro kandidáta – Ing. Ondřej Koubek 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.   X 

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava   X 

4 Ešner Jindřich   X 

5 Bc. Geryková Lena Yvona   X 

6 Mgr. Havel Jaroslav   X 

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav   X 

13 Mäntl Radek   X 

14 Ing. Naušová Hana   X 

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  7 0 8 

PRO: 7 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 8 (Balounová, Bernardová, Ešner, Geryková, Havel, Mäntl M., Mäntl R., Naušová) 
Návrh NEBYL přijat. 
 

hlasování pro kandidáta – Jindřich Ešner 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří  X  

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej  X  

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 7 0 

PRO: 8 
PROTI: 7 
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ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 
 
 

Návrh na usnesení  
Usnesení č. 11 
Zastupitelstvo města Kašperské Hory zvolilo členem a předsedou Kontrolního výboru 
zastupitelstva města na funkční období 2018-2022 Jindřicha Ešnera. 
 
Starostka města konstatuje že:  
členem a předsedou Kontrolního výboru byl pro následující funkční období zastupitelstva 
města zvolen 8 hlasy Jindřich Ešner. 
 
 
5b) Volba členů výborů 
Starostka vyzvala jednotlivé strany, aby předložily nominace na další dva členy Kontrolního a 
dva členy Finančního výboru.  
 
I. Členové KONTROLNÍHO VÝBORU: 
 

 Nezávislí – SNK   nominace. Jaroslav Nový, Václav Vintr                                                                                 
      kandidáti souhlasí s nominováním 

 SNK Pohoda    nominace: ------------------- 
 SNK Nové Kašperské Hory               nominace: Jaroslav Nový  

                                                                              kandidát souhlasí s nominováním 
 KAŠPERKY PRO ŽIVOT  nominace: -------------------                                  

 
 
hlasování pro kandidáta – Jaroslav Nový 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří   X 

9 Kalčíková Michaela   X 

10 Ing. Koubek Ondřej  X  

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 5 2 
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PRO: 8 
PROTI: 5 (Bártík, Chlada, Koubek, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 2 (Jirman, Kalčíková) 
Návrh BYL přijat. 

hlasování pro kandidáta – Václav Vintr 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří   X 

9 Kalčíková Michaela   X 

10 Ing. Koubek Ondřej   X 

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 4 3 

PRO: 8 
PROTI: 4 (Bártík, Chlada, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 3 (Jirman, Kalčíková, Koubek) 
Návrh BYL přijat. 
 
 
Návrh na usnesení  
Usnesení č. 12 
Zastupitelstvo města Kašperské Hory zvolilo členem Kontrolního výboru zastupitelstva města na 
funkční období 2018-2022  
Jaroslava Nového (PRO: 8, PROTI: 5 (Bártík, Chlada, Koubek, Málek, Svoboda), ZDRŽEL SE: 2 (Jirman, 
Kalčíková), Návrh BYL přijat) 
Václava Vintra (PRO: 8, PROTI: 4 (Bártík, Chlada, Málek, Svoboda), ZDRŽEL SE: 3 (Jirman, Kalčíková, 
Koubek), Návrh BYL přijat). 
 
 

Starostka města konstatuje že:  
dalšími členy Kontrolního výboru byli pro  následující funkční období zastupitelstva města 
zvoleni  8 hlasy Jaroslav Nový a Václav Vintr. 
 
II. členové FINANČNÍHO VÝBORU 
 

 Nezávislí – SNK   nominace: Radek Mäntl 
                                                      kandidát souhlasí s nominováním 
 

 SNK Pohoda    nominace: --------------                                                                               
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 SNK Nové Kašperské Hory              nominace: Hedvika Zahálková 
                                                                              kandidát souhlasí s nominováním 
 

 KAŠPERKY PRO ŽIVOT  nominace: ------------ 
                              
hlasování pro kandidáta – Hedvika Zahálková 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří  X  

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej   X 

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 6 1 

PRO: 8 
PROTI: 6 (Bártík, Chlada, Jirman, Kalčíková, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 1 (Koubek) 
Návrh BYL přijat. 
 
 

hlasování pro kandidáta – Radek Mäntl 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří  X  

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav   X 

8 Jirman Jiří  X  

9 Kalčíková Michaela  X  

10 Ing. Koubek Ondřej  X  

11 Málek Petr  X  

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda  X  

     

 počet:  8 6 1 



22 

 

PRO: 8 
PROTI: 6 (Bártík, Jirman, Kalčíková, Koubek, Málek, Svoboda) 
ZDRŽEL SE: 1 (Chlada) 
Návrh BYL přijat. 
 

                                                               
Návrh na usnesení  
Usnesení č. 13 
Zastupitelstvo města Kašperské Hory zvolilo členem Finančního výboru zastupitelstva města na 
funkční období 2018 – 2022  
Hedviku Zahálkovou (PRO: 8, PROTI: 6 (Bártík, Chlada, Jirman, Kalčíková, Málek, Svoboda), ZDRŽEL 
SE: 1 (Koubek), Návrh BYL přijat) 
Radka Mäntla (PRO: 8, PROTI: 6 (Bártík, Jirman, Kalčíková, Koubek, Málek, Svoboda), ZDRŽEL SE: 1 
(Chlada), Návrh BYL přijat) 

 
 
Starostka města konstatuje že:  
dalšími členy Finančního výboru byli pro následující funkční období zastupitelstva města 
zvoleni 8 hlasy Hedvika Zahálková a Radek Mäntl. 
 
 
5c) Otázka zřízení osadního výboru 
 
Podle zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, v platném znění, byl v uplynulých letech zřizován 
také Osadní výbor.  
 
 
§ 120 odst. 2 a 3 téhož zákona: 
(2) Členy osadního výboru jsou občané obce, kteří jsou přihlášeni k trvalému pobytu v té části obce, pro 
kterou je osadní výbor zřízen, a jsou určeni zastupitelstvem obce. 
(3) Předsedu osadního výboru zvolí zastupitelstvo obce z řad členů osadního výboru. 
 
 
Vzhledem k tomu, že v uplynulých letech osadní výbor vykazoval minimální, nebo žádnou aktivitu a 
protože na Městský úřad Kašperské Hory ani na Město Kašperské Hory nebyla doručena do dnešního 
dne žádost o zřízení takového výboru, navrhuji osadní výbor nezřizovat, pokud by se vyskytly 
okolnosti dle výše uvedené legislativy, které by si vyžádaly zřízení osadního výboru, lze tak učinit na 
kterémkoliv dalším zastupitelstvu. V případě jeho zřízení pro něj budou platit stejná pravidla 
odměňování, jako pro výbory finanční a kontrolní. 
 
 
Návrh na usnesení 
Usnesení č. 14 
Zastupitelstvo města nebude pro funkční období 2018 - 2022 zřizovat Osadní výbor, tak jak tomu bylo 
v minulých letech, pokud nenastanou okolnosti stanovené zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, které si 
zřízení tohoto výboru vyžádají. 

 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing.   X 

2 Bártík Jiří   X 
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3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav  X  

8 Jirman Jiří   X 

9 Kalčíková Michaela   X 

10 Ing. Koubek Ondřej   X 

11 Málek Petr   X 

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda   X 

     

 počet:  7 1 7 

PRO: 7 
PROTI: 1 (Chlada) 
ZDRŽEL SE: 7 (Balounová, Bártík, Jirman, Kalčíková, Koubek, Málek, Svoboda) 
Návrh NEBYL přijat. 
 
 

6) Rozhodnutí o užívání závěsného odznaku při svatebních obřadech 
Rozhodnutí o užívání závěsného odznaku při svatebních obřadech a jiných významných událostech 

 
Pravidla užívání závěsného odznaku stanoví rovněž zákon o obcích 128/2000 Sb. v § 108: 
 (1) Starosta má právo užívat při významných příležitostech a občanských obřadech závěsný odznak. 
Závěsný odznak má uprostřed velký státní znak a po obvodu odznaku je uveden název Česká republika. 
 
(2) Rada obce může stanovit, v kterých případech může tento odznak užívat jiný člen zastupitelstva 
obce nebo tajemník obecního úřadu. 
 
Pověření členů ZM, kteří mohou přijímat projev vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství. 
Starostovi je dána pravomoc zákonem, z praxe je ale vhodné pověřit oddávajících více, kvůli 
zastupování. Rovněž stanovení odměn pro oddávající je součástí dnešního jednání ZM. 
 
Po dohodě s matrikou byli navrženi tito členové zastupitelstva:  
Mgr. Jaroslav Havel 
Jiří Jirman 
Ing. Hana Naušová 
Mgr. Zdeněk Svoboda 
Ing. Ondřej Koubek  
 
Členové zastupitelstva města, kteří mají zájem o funkci oddávajících, souhlasili s výkonem funkce, 
která tomu přísluší, a na základě hlasování mohou být zastupitelstvem pověřeni k přijímání 
prohlášení o uzavření manželství:  
 
 
Návrh na usnesení 
Usnesení č. 15 
Zastupitelstvo města pověřuje k přijímání prohlášení o uzavření manželství tyto členy zastupitelstva: 
Mgr. Jaroslava Havla, Jiřího Jirmana, Ing. Hanu Naušovou, Mgr. Zdeňka Svobodu a Ing. Ondřeje Koubka. 
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 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 
 
 
Návrh na usnesení 
Usnesení č. 16 
Zastupitelstvo města doporučuje radě města, aby členy zastupitelstva města, kteří budou moci užívat 
závěsný odznak ve smyslu § 108 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění, byli: Mgr. Jaroslav Havel, Jiří Jirman, Ing. Hana Naušová, Mgr. Zdeněk Svoboda, Ing. Ondřej 
Koubek 
 

 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   
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 počet:  15 0 0 

 
PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 

 
 
7) Odměňování neuvolněných zastupitelů, členů komisí, výborů, oddávajících / tajemnice 
MěÚ 
 
a) Předchozí usnesení ZM pozbývá platnosti uplynutím funkčního období zastupitelstva, které odměnu 
stanovilo 

Odměňování členů zastupitelstev upravuje novela zákona o obcích č. 99/2017 Sb. (Zákon, kterým se 
mění zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, zákon č. 129/2000 
Sb., o krajích (krajské zřízení), ve znění pozdějších předpisů, zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě 
Praze, ve znění pozdějších předpisů, a další související zákony) a nařízení vlády 318/2017 Sb., o výši 
odměn členů zastupitelstev ÚSC, ve znění NV 318/2017 Sb. a od 1. 1. 2019 ve znění NV 202/2018 Sb. – 
stanovení výše odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků.  

 
Princip odměňování je stejný  - zákonem stanovené odměny pro uvolněné členy, jejichž výplata je 
povinnost a maximální možné výše odměn pro neuvolněné, kdy konkrétní výši stanoví zastupitelstvo 
v rámci funkčního období zastupitelstva. 
 
Pro neuvolněné členy zastupitelstva se jedná o fakultativní (nenárokovou) odměnu, o jejímž poskytnutí 
a výši rozhoduje zastupitelstvo v souladu s § 84 odst. 2 písm. n) zákona č. 128/2000 Sb. V případě 
nástupu náhradníka na uprázdněný mandát zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne 
složení slibu. V případě budoucích změn obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode 
dne zvolení do příslušné funkce. 
 
Rozhodnutí o výši odměny se pro letošní rok týká období od 22. 11.  do 31. 12. 2018 (nelze přiznat 
zpětně). Dle MV: Podle ustanovení § 72 odst. 2 zákona o obcích může obec neuvolněnému členovi 
zastupitelstva poskytovat za výkon funkce odměnu-. V takovém případě se poskytuje ode dne 
stanoveného zastupitelstvem obce, nejdříve však ode dne přijetí usnesení zastupitelstva obce, kterým 
odměnu stanovilo. 
Vzhledem k tomu, že od 1. 1. 2019 dochází opět ke změně maximální výše částky pro odměny, je 
možné ponechat do konce roku 2018 stávající odměny a na prosincovém jednání ZM přijmout usnesení 
určující výši odměny platné pro rok 2019 (a případně dále, po celou dobu funkčního období, pokud 
nedojde k legislativním změnám).  

 

funkce schváleno  
do 5. 10. 
2018 

návrh pro období  
22. 11.-31. 12. 
2018 

pro období od 
22.11. – 31. 12. 
2018 možno max. 

AVIZO ZMĚNA 
max. možných 
částek platná 
od 1. 1. 2019 ** 

místostarosta 3 300 Kč 3 300 Kč 27 613 Kč 29 546 Kč 

člen ZM bez další 
funkce 

500 Kč 500 Kč 1 534 Kč 1 641 Kč 

člen RM  1 500 Kč 1 500 Kč 6 136 Kč 6 566 Kč 

předseda komise 600 Kč 600 Kč 3 068 Kč 3 283 Kč 

předseda výboru 600 Kč 600 Kč 3 068 Kč 3 283 Kč 
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člen komise 500 Kč 500 Kč 2 557 Kč 2 736 Kč 

člen výboru  500 Kč 500 Kč 2 557 Kč 2 736 Kč 

člen zvl. orgánu 
/přest. komise 

500 Kč 500 Kč 2 557 Kč 2 736 Kč 

oddávající* 1 000 Kč 1 000 Kč + 2 000 Kč k funkci 
člena ZM 

+ 2 000 Kč 
k funkci člena ZM 

* nepodléhá  NV 318/2017, je v pravomoci ZM dle § 74 z. č. 99/2017 
(1) Neuvolněnému členovi zastupitelstva obce, který je oprávněn k přijímání projevu vůle snoubenců, 
že spolu vstupují do manželství), může zastupitelstvo obce s přihlédnutím k časové náročnosti a 
četnosti obřadů zvýšit odměnu až o 2 000 Kč nad maximální výši odměny stanovenou za výkon jeho 
funkce. 
Na doporučení a po konzultaci s úřadem ORP, je vhodné zpřesnit usnesení vztahující se k odměnám 
oddávajících, a to ve smyslu určení částky za jeden obřadní den a maximální souhrnné částky za 
měsíc. Nikoliv tedy měsíční částky pro všechny zastupitele s právem užívat závěsný odznak 
„paušálně“.  
V praxi: 2 svatební dny v měsíci = 2 000 Kč, 3 svatební dny v měsíci = 2 000 Kč. 
 
 
**projedná se na ZM v prosinci, pokud by byl návrh na změny, nelze je přijímat se zpětnou platností. 
 
 
Pozn. Bude-li zvolen rovněž osadní výbor, platí pro něj stejná pravidla odměňování jako pro výbor 
kontrolní a finanční. 

 
Vzhledem k výše uvedenému jsou připraveny dva návrhy na usnesení (ponechání stávající 
odměny, určení jiné odměny). 
 
 
Návrh usnesení 
Usnesení č. 17 
Zastupitelstvo města Kašperské Hory stanovuje výši měsíční odměny neuvolněných členů ZM  
a oddávajícím za výkon funkce od 22. 11. do 31. 12. 2018, v souladu se z. č. 99/2017 Sb. a nařízením 
vlády 318/2017 Sb. ve znění pozdějších úprav, o výši odměn členů zastupitelstev územních 
samosprávných celků, ve výši podle poslední úpravy  pro rok 2018, a to: 
Místostarosta                                      3.300,- Kč 
člen ZM bez další funkce                      500,- Kč 
člen RM                                                1.500,- Kč 
předseda komise                                    600,- Kč 
předseda výboru                                    600,- Kč 
člen komise                                             500,- Kč 
člen výboru                                             500,- Kč 
zvl. orgán obce /přest. komise            500,- Kč  
(předseda přestupkové komise, vzhledem k požadavkům na kvalifikaci této osoby, je odměňován zvlášť 
v pracovněprávním vztahu) 
a pro  členy ZM s právem užívat závěsný odznak v souladu s § 74 odst1 z. č. 128/2000 Sb., tj. 
neuvolněnému členovi zastupitelstva obce, který je oprávněn k přijímání projevu vůle snoubenců že 
spolu vstupují do manželství, částku  1.000,- Kč / svatební den, maximálně však 2 000 Kč/měsíc, 
s účinností od 22. 11. 2018. 
 
Odměna ve schválené výši bude v případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát poskytována 
ode dne složení slibu, v případě změn obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytovaná ode dne 
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zvolení příslušné funkce. 

 
 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 
 
Do vyhrazené pravomoci zastupitelstva města patří podle § 84 odst. 2 písm. u) zákona 128/2000 Sb 
o obcích, obecní zřízení, také rozhodnout o odměnách fyzickým osobám, které nejsou členy 
zastupitelstva obce, za výkon funkce členů výborů, komisí a zvláštních orgánů obce. 
 
Člena komise nebo výboru, či předsedu komise, kteří nejsou členy ZM, lze odměnit dle uvážení ZM, 
tedy i jako neuvolněného člena ZM ve funkci člena komise či výboru nebo předsedy komise - uvedené 
částky jsou k projednání, výši odměn nečlenů ZM lze stanovit i jakkoliv jinak, byť je žádoucí, aby se 
způsob odměňování bezdůvodně nelišil od odměn zastupitelů. 
 
Návrh na usnesení 
Usnesení č. 18 
Zastupitelstvo města schvaluje výši měsíčních odměn pro fyzické osoby, které nejsou členy 
zastupitelstva obce, za výkon funkce členů výborů, komisí a zvláštních orgánů obce, pro období od 22. 
11. 2018 do  31. 12. 2018 následovně: 
 
 
 
 

 měsíční odměna ve výši 

předseda komise 600,- 

člen komise (majetková, bytová, kulturní, 
přestupková) 

500,- 

člen výboru (kontrolní, finanční) 500,- 
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 hlasování o usnesení PRO  PROTI ZDRŽEL SE 

1 Balounová Alena Ing. X   

2 Bártík Jiří X   

3 Bernardová Bohuslava X   

4 Ešner Jindřich X   

5 Bc. Geryková Lena Yvona X   

6 Mgr. Havel Jaroslav X   

7 Chlada Jaroslav X   

8 Jirman Jiří X   

9 Kalčíková Michaela X   

10 Ing. Koubek Ondřej X   

11 Málek Petr X   

12 Ing. Mäntl Miroslav X   

13 Mäntl Radek X   

14 Ing. Naušová Hana X   

15 Mgr. Zdeněk Svoboda X   

     

 počet:  15 0 0 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
Návrh BYL přijat. 
 
 
 
8) Diskuze, závěr 
 
Bohuslava Bernardová  
Dámy a pánové, děkuji Vám za sebe i za Sdružení nezávislých kandidátů Nové Kašperské Hory za 
podporu při volbách i v období od voleb až do dnešního dne. Moc si toho vážím. Byla bych moc ráda 
a teď se obracím ke všem zastupitelům, kdybychom se všichni zvolení zastupitelé pustili do společné 
práce, nekoukali na to, za jaké sdružení jsme kandidovali a pracovali ve prospěch Vás všech. Chtěla bych, 
aby po skončení nadcházejících čtyř let jsme se mohli ohlédnout a říci si, že je za námi vidět kus poctivé 
práce. Děkuji Vám. 
 
 
Zdeněk Svoboda 
Já bych chtěl za sdružení Kašperky pro život a za sdružení SNK Pohoda poděkovat voličům za to, že přišli 
k volbám, za to, že splnili svoji občanskou povinnost a nenechali za sebe rozhodovat jiné. Že využili 
svého volebního práva, jaké naše demokracie nabízí. Současně vzhledem k výsledku dnešního hlasování 
v zastupitelstvu, bych chtěl sdělit, že my naprosto respektujeme právo SNK Nezávislí a SNK Nové 
Kašperské Hory na jmenování svých vlastních členů do rady města. Co nás ale velice zklamalo, bylo to, 
že nám nebylo umožněno jmenovat členy, které bychom my nominovali do kontrolního a finančního 
výboru a to z několika důvodů. Jednak si myslíme, že role opozice, kterou my přijímáme a které se nijak 
nebráníme, tedy jednou z úloh opozice je kontrola. Kontrola těch, kdo provádí  exekutivní rozhodnutí.  
A to tím, že nemáme adekvátní, většinové zastoupení ve výborech, je nám znemožněno. Všichni víme, 
že komunální volby v Kašperských Horách dopadly velmi těsným výsledkem. Ten rozdíl není ani jedno 
procento. Nás sedm zastupitelů, co tu sedíme, zastupuje 50 % voličů Kašperských Hor. Ten hlas 50 % 
voličů vešel téměř nazmar. Není nám, jako jejich zástupcům, umožněno abychom plnohodnotně 
vykonávali svoji úlohu, kterou oni od nás očekávají. Bojím se toho, že to do příštích voleb odradí část 
voličů, aby vůbec k volbám chodili a že volební účast bude zase o něco nižší, než byla. A určitě to 
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nepřispěje k velkému rozvoji občanské společnosti, protože my jsme chtěli do těch výborů i do komisí 
najmenovat svoje zástupce, ne pouze z řad zastupitelů, ale i z řad veřejnosti. Lidi, kteří mají zájem 
o  dění v Kašperských Horách a rádi by přiložili ruku k dílu a není jim lhostejný směr, jakým se bude toto 
město vyvíjet. Tímto to bylo znemožněno a to je mi osobně líto.  
 
 
Bohuslava Bernardová 
Krátce zareagovala na pana Mgr. Svobodu. To co říkal, není úplně pravda, jednali jsme spolu a já jsem 
jim nabízela do výborů po jednom členovi. Oni chtěli dva, my jsme řekli jednoho. Poté přišla SMS zpráva, 
my chceme výbory celé. Dnes nevyužili toho, aby si jednoho člena do výboru dali. V minulém volební 
období jsme neměli jediného člověka v radě, nebyli jsme vpuštěni nikam. 
 
 
Zdeněk Svoboda 
My jsme spolu skutečně jednali, vážím si toho, že jsme spolu mohli jednat, nicméně jsme se neshodli. 
A k události čtyři roky staré, vy jste nemohli mít žádného člena v kontrolním a finančním výboru 
z jednoho prostého důvodu, protože jste nikoho nenavrhli. Tím, že jste nenavrhli jediného kandidáta a 
ze zákona museli být zvoleni, tak jsme my museli navrhnout všech šest náhradníků.  
 
 
Helena Pekárková 
Já bych chtěla navázat na to, o čem jste tady hovořili. Poprosila bych, aby mi někdo vysvětlil, jak bude 
pracovat kontrolní výbor, v němž nemá opozice žádné zastoupení. Kontrolní funkce je funkcí opozice. 
Aspoň to tak vždycky bylo. Pokud se něco změnilo, budu ráda, když mi to někdo logicky vysvětlí.  
 
 
Bohuslava Bernardová 
Zastupitelstvo města je tady od toho, aby ty výbory zaúkolovalo, a následně zkontrolovalo. Věřím tomu, 
že výboru budou pracovat a budou pracovat lépe než ty minulé. 
 
 
Jan Baloun 
Chtěl bych se zeptat - minulá vláda tady řešila vodní zdroje. Mě by zajímalo, jestli jsou noví zastupitelé 
schopni říct občanům, kolik bude stát vodné a stočné v následujícím období. A měl bych velkou prosbu. 
Očekával jsem, že zhodnocení uplynulého období nebude provádět pan Chlada, tím že tady řekne co 
děla, ale že pan bývalý starosta zhodnotí to období, řekne, co se udělalo, kolik se utratilo a kolik nechal 
v kase dalšímu zastupitelstvu. 
 
 
Jaroslav Chlada 
Já jsem tady neříkal, co jsem dělal já, já jsem pouze pochválil členy rady a starostu, ne sebe. 
 
 
Petr Málek 
Cenu vodného a stočného bude určovat zastupitelstvo, to je v pravomoci zastupitelstva a co jsme 
udělali a neudělali, jsme shrnuli ve volbách. Shrnuli jsme to v našich předvolebních materiálech, sdělili 
jsme to občanům na setkání s nimi. Jaké akce jsme dělali  - jsou vždy součástí rozpočtu, který je veřejný, 
veřejně se schvaluje a je vyvěšován. Stejně tak jako finance, čerpání rozpočtu. Není to nic, na čem by 
starosta seděl, anebo to měl někde schované. Nicméně můžeme to shrnout. Na účtech necháváme 
v tuto chvíli cirka 73 milionů korun, na fondech, které jsme účelově zřídili (fond voda a teplo) je cirka 
10 milionů korun a investiční akce jak jsou rozpočtované v letošním roce, jsou v řádu 80 milionů, z čehož 
je kolem 35 milionů proinvestováno.  
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Jan Baloun 
Zajímala ho smlouva na vodné a stočné, jaké jsou podmínky dotace a jestli smlouva uzavřená 
s Ministerstvem pro životní prostředí nezavazuje město k nějaké ceně. 
 
Petr Málek 
Jsou tam stanoveny podmínky, že město by mělo vytvářet zdroje na krytí investic do vodovodní 
infrastruktury a už jsem to říkal na posledním jednání ZM, stát dotace do této infrastruktury již dotovat 
nebude; ve smyslu: vy to, co jste si do devadesátých let nestihli pospravovat, tak na to vám budeme 
dávat 95 % dotací, aby se to dostalo do stavu, do jakého se to má dostat, ale více již to nebudeme 
dotovat a vy jste povinni, jako města, si na to vytvářet zdroje sami (buď ze svých rozpočtů, nebo 
z vodného a stočného).  
Cena se může šplhat až na 2,5 násobek dnešní ceny, ale jsou tu připraveny další mechanismy, kdy 
budeme chtít podpořit místní občany tím, že budou mít slevu na vodu a na odpady; právně to ošetřit 
jde.  
 
Jan Baloun 
Takže v tomto okamžiku je vodné 35 korun, takže to může vyšplhat až na 80 – 90 korun. Tohle vás 
občané čeká. 
 
Petr Málek 
Myslím, že to není nic, čím by se mělo občanům hrozit. Je na zastupitelích, jak k tomu přistoupí a jak 
budou jako město, tuto cenu dotovat. Tato otázka již byla otevřená, a jak jsem řekl, jsou připraveny 
mechanismy, aby zastupitelé mohli poskytnout slevu na vodné a stočné. 
 
p. Janderová 
Zajímala se, jak hospodařili bývalí zastupitelé a celé vedení. Přebírali jste aktiva, dnes předáváte pasiva. 
Nelíbí se jí platy, které byly neúměrně veliké, Chtěla vysvětlit, proč se najímal právník, který stál občany 
za čtyři roky 2.800.000,- Kč za sladké nicnedělání. 
 
Petr Málek 
S bývalým právníkem nedošlo k dohodě. Zvýšil se rozsah právnických prací a jiný právník by to levněji 
nedělal.  
 
p. Kortusová st. 
Popřála všem zvoleným zastupitelům, popřála jim, aby se jim dařilo. Byla by ráda, kdyby všichni začali 
pracovat ve svornosti a bez nenávisti. Už se nemůžu dívat na to, jakou tady máte nenávist. Pak se to 
odráží zpátky mezi lidi. Chceme se potkávat, zdravit, mít se rádi a hezky žít. Můžu poděkovat paní 
Balounové, panu Chladovi, panu Málkovi, každý udělal kus práce. Přála bych si, abychom se tady měli 
rádi. Pracujte svorně a bez nenávisti. 
 
Emil Kintzl 
Já za sebe a třeba i za ty co tu dnes sedí, byl bych rád, kdybyste pracovali tak, aby občané z toho měli 
užitek, abyste společně rozvíjeli město a abyste našli takovou shodu, jako jste dneska našli, když se 
jednalo o veselky a o odměny. 
 
Jindřich Ešner 
 Já jsem jeden z těch ošklivých lidí na Kašperských Horách, který se občas bývalé rady na něco ptal, 
abych se dozvěděl, že je advent a že nemám rušit. Já jsem před týdnem žádal bývalého starostu, aby 
tady přednesl trochu lepší zprávu, než tu co tu přednesl dnes. Protože si vzpomínám na jednoho 
starostu, který s velkou slávou když odcházel, tak si zjišťoval kolik je peněz na účtu. Bylo to asi 1 mil. 800 
tisíc na pokladně a něco bylo na účtu. Bohužel už se neoptal, kolik je dluhů. Když jsme pak nastoupili 
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do rady, tak se zjistilo, že nám zapomněl říct, že po něm zůstalo 10 mil. dluhů. Takže mě mrzí, že vám 
bývalý starosta nepřednesl trochu kompletnější zprávu po skončení svého volebního období. Čtyři roky 
práce řekne třemi větami.  
A druhá věc je k přestavbě školy. Bydlím hned vedle, a když to tam občas vidím, facky mě rostou na 
rukou. Tak 20 % lidí, kteří tam pracují, by mohli možná kdysi dělat na pile. Ostatní by tam nemohli ani 
vstoupit. Takže by mě zajímalo, kdy bude škola dokončena a jak jsou řešeny připomínky z řad personálu. 
Protože dozvídám, že dvouletý děti budou chodit po třiceti schodech, když půjdou na oběd a nemyslí 
se na ty děti. A na to, že ty učitelky jsou za ty děti zodpovědný. Aby se nestal úraz. 
 
 
Ondřej Koubek 
Já jsem rád, že ty děti budou běhat třicet schodů nahoru a dolu. A možná kdyby běhaly šedesát, bylo 
by to ještě lepší. Já každý ráno vodím dítě do školy a školky, já se zadýchám a to dítě je tam nahoře dřív 
než já. A je pravda, že jsme tady od toho v zastupitelstvu, až jsme i ty rodiče, kteří by o tom měli 
debatovat a podílet se na tom. Kolik ten projekt stojí nevím, jestli chodí kouřit, to taky nevím, nicméně 
si myslím, že cena byla nějakým způsobem vysoutěžená a jestli dělají dvě hodiny nebo pět hodin, s tím 
my nic neuděláme.  
 
 
Hana Naušová 
Ono všechno zlé je k něčemu dobré. Ty děti vidí to pracovní nasazení, Jarda Havlů jim na tom ukazuje 
ekonomiku práce.  
 
 
Jaroslav Havel  
Já jim na tom vysvětluji, jak funguje hodinová a úkolová mzda.  
 
 
Petr Málek 
Tak začali jsme se vlastně bavit o škole, kdy vyplynul nějaký stav, který se musel řešit. Nabídla se 
možnost, že bychom mohli využít opuštěný objekt tělocvičny, který by pouze chátral. Panu řediteli se 
povedlo opět dát dohromady ZUŠ, tak aby tam mohla mít nějaké své prostory. A víme, jak legislativa 
funguje a nefunguje. Řešilo se, že do školky budou chodit dvouleté děti. Byl tu tlak na to, že jsme chtěli 
rozšířit místo pro ty dvouleté děti. Už v té době se ukazovalo, že kapacita školky nevyhovuje. Tento 
objekt přináleží ke škole a bude smysluplně využit. Požadavky školy byly zapracovány architektem, my 
jsme si to necucali na radě z prstu. K tomu, jakým způsobem si budou děti chodit pro obědy, se v dnešní 
době musí vyjadřovat tolik institucí, jako je hygiena, požárníci atd. Opět to není tak, že se na radě někdo 
vyspal a rozhodl. To podléhá takovým pravidlům, nařízením a vyhláškám, že se vám o tom ani nezdá. 
Jsme v moci státních úřadů, vlády atd. Nejsme vůbec pány svých rozhodnutí, to je realita. 
K firmám - zákon o zadávání zakázek hovoří jasnou řečí. Jelo se podle pravidel, byla vysoutěžená firma. 
Kdo sleduje situaci jaká tu je, ví, že úředníků a nevýrobních sil přibývá a řemesla jdou do háje. Dneska 
se firmy potýkají s tím, že neseženou jakékoliv řemeslo. Pak to bohužel vypadá, jak to vypadá. To co tam 
děti ve škole musí sledovat. To nejsou zaměstnanci města. To je vysoutěžená firma podle zákona, cena 
odpovídá položkovému rozpočtu ÚRSu. To jak si to ta firma řídí, zda na tom vydělá, nebo prodělá, to je 
už její ‚boj‘, ne města. Město jenom dodržuje to, jak je plněná smlouva, jak jsou přebírané práce a v těch 
hodnotách přebírá práci a hradí. Pokud není vykonáno, není uhrazeno.  
 
K finanční situaci – ano, shrnu to ve dvou větách. Zůstatky jsou plusové, příjmy by měly přibýt, ve skříni 
nejsou nikde nezaplacené faktury, nebo strašáci, kteří tu byli někdy před 16 lety. Rozpočet je plněn tak, 
jak je schválen.  
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Eva Haisová 
Chtěla bych se zeptat na Sokolovnu. 
 
Petr Málek 
Je mi jasné, že těch otázek tu bude víc. My si zítra s paní starostkou budeme předávat úřad, v prosinci 
bude jednání zastupitelstva, bude se schvalovat rozpočet a všechny tyto projekty, které budou předané 
budou také projednané - co s nimi bude dále, jak se s nimi bude nakládat. To bude v režii nové rady 
a zastupitelstva. Všechny tyhle provozní otázky můžete směřovat na další jednání zastupitelstva. Není 
to tak, že bychom tu dnes o tom nechtěli hovořit, ale zastupitelstvo se na ně může lépe připravit 
a reagovat. Konkrétně k Sokolovně, v tuto chvíli se dokončuje projekt ke stavebnímu povolení na  
rekonstrukci. Sokolovna bude k využití jako společenský sál a ve spodním patře bude zázemí pro 
venkovní provoz, který je plánovaný jako volnočasová zahrada, park atd.  
 
 
Eva Haisová 
Oprava si myslím bude finančně dost náročná a jak to bude financové potom? Plesy tu už nejsou, bály 
tu nejsou. Ta Sokolovna se prodraží na vytápění, na všem. 
 
 
Petr Málek 
Tak ono taky není kde je dělat. Je to nastaveno tak, že když v Sokolovně nic nebude, tak přesto 
energeticky moc náročná nebude, bude se tam temperovat. Ale je to objekt, který tady chátrá a který 
to využití může najít. Kdybychom přistupovali k tomu tak, že když se nic neděje, obyvatelstvo stárne 
a mladí lidé sem nejdou a my to budeme jenom přijímat, tak tu za dvacet, třicet, nebo čtyřicet let 
nebude nikdo. My jsme do voleb šli s tím, že chceme dělat tyhle rozvojové projekty, třeba zrovna jako 
sportovní hala, která bude tahák pro mladé lidi. Je to další infrastruktura, která sem přitáhne další lidi. 
Kloníme se k tomu, tyhle věci dělat. Proto se přestavuje stará tělocvična, plánovali jsme vxužití 
Sokolovny… 
  
 
Eva Haisová 
Mně se jenom nelíbí, že oprava Sokolovny se řeší dřív než oprava naší silnice, o kterou žádáme tři roky. 
To já vidím jako prioritní. 
 
 
Petr Málek 
Je to o těch prioritách. A i tom jsou třeba ty volby.  
 
 
Bohuslava Bernardová 
Já bych na závěr ohledně těchto staveb trochu zareagovala. Někteří členové v zastupitelstvu jsou úplně 
noví. Někdo jsme tu seděli, ale nejsem si jistá, že máme úplně všechny informace. Takže jednak budou 
probíhat veřejná zastupitelstva, ale mám v plánu dělat zastupitelstva i neveřejná, pracovní, kde budeme 
diskutovat nad  plány a pak s tím přijdeme na veřejnost. Ale jsme teprve v začátcích. Některé stavby 
jsou rozjeté, jsou v nějaké fázi, musíme se s tím všichni seznámit a další zastupitelstvo je plánované na 
13. prosince a myslím, že nic nebrání tomu, abychom ten termín dodrželi. Ke stavbám se určitě 
dostaneme a já bych si dovolila navrhnout, aby odcházející pan starosta do Zpravodaje napsal něco 
podrobnějšího, aby si to mohli přečíst všichni občané.  
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p. Janderová 
Já bych chtěla k Bílé Růži. To je barák, který už je dnes k ničemu, stojí hromadu peněz a já jsem pro to, 
aby se ten barák zboural, aby se tam udělal parčík a aby tam bylo vidět na auta, který tam projíždí.  
 
Jaroslav Havel 
Já bych chtěl poděkovat všem lidem, kteří sem dnes přišli. Je úplně jedno, kdo si co myslí, ale já jsem 
rád, že sem přijdou lidi s obyčejnými názory a že je jich tu tolik. Byl bych strašně rád, kdyby na ty 
zastupitelstva začali lidé takto chodit, protože tím, že se budou ptát, že budou útočit na ty zastupitele 
to je jediný způsob je k něčemu dotlačit. Volby dopadly tak jak dopadly. Dnes jsme zvolili radu 
a starostu, já osobně ten mandát necítím, že by byl nějak extra silný. Víte všichni dobře, jaký byl ten 
rozdíl. Je mi líto, že k těm volbám přišlo lehce nad půlku lidí. Byl bych strašně rád, kdyby se ke všemu 
vyjadřovali lidi. Třeba formou průzkumu. Já vím, že průzkum už tu byl udělaný, tenkrát se vrátilo myslím 
něco okolo 70 odpovědí od lidí. Když už z radnice vyjde nějaká pobídka, aby se k tomu lidi vyjádřili, tak 
se k tomu nikdo nevyjádří, ale pak všichni nadávají. Byl bych rád, kdyby lidé začali chodit na 
zastupitelstva, kdyby se o to začali zajímat, a ne až ve chvíli, kdy se něco rozhodne, tak se začne nadávat.  
 
Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.  
 
Bohuslava Bernardová 
Já bych vám ráda poděkovala, za to, že jste přišli, že jste nás všechny podporovali, a prosím vás, choďte 
na zastupitelstva, zajímejte se o to, co děláme a proč to děláme. Děkuji. 
 
 

Jednání ZM bylo ukončeno v 19.50 hodin. 
   zapsala: Lenka Doubková 

 
 
Ověřovatelé zápisu:  
Ověřeno dne: 28. 11. 2018 
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